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kuryr 16. listopadu 2023

Viry nebyly nikdy detekovány: stále největší potlačovaný
příběh naší doby

infokuryr.cz/n/2023/11/16/viry-nebyly-nikdy-detekovany-stale-nejvetsi-potlacovany-pribeh-nasi-doby

Když jsem na jaře 2020 začal psát o COVID, tvrdil jsem, že SARS-
CoV-2 nebyl detekován.

Pak jsem potkal Toma Cowana, Andrewa Kaufmana a Christine
Massey. Dozvěděl jsem se o práci Stefana Lanky. Představovaly
širokou výzvu pro viry obecně:

Žádná skutečná izolace; žádný důkaz existence; místo toho přehlídka
nepravdivých tvrzení a mlžení z oficiálních zdrojů.

Rychle vpřed o několik let… a počet seriózních výzkumníků, kteří došli
ke stejnému závěru, výrazně vzrostl. (Odkazy na některé z těchto
výzkumníků lze nalézt na stránce Substack Christine Masseyové )

Nová práce se neomezuje pouze na původní zpochybnění úřední
moci. Napadají falešné viry z různých úhlů. Překvapení nekončí.

Tento příběh nezmizí. Roste.

Připomíná mi to historii vakcín. Když jsem v roce 1987 začal psát o
nebezpečných a neúčinných vakcínách, existovaly desítky autorů,
tehdy i dnes, kteří se zabývali podobnými tématy po mnoho desetiletí
zpět. Ale to není nic ve srovnání s…

Síla tohoto příběhu dnes, v roce 2023, po katastrofě s vakcínou
COVID.

To je to, co si myslím, že se stane s příběhem o falešném viru – proti
ještě větší pravděpodobnosti. Říkám „hlavní“, protože důkazy, že viry
podle vědeckých standardů neexistují, podkopou a explodují lékařský
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kartel uprostřed něj, vše založené na teorii bakterií.

Teorie zárodků je marketing. Marketing (toxických) léků a vakcín proti
tisícům takzvaných různých nemocí, z nichž každá je údajně
způsobena jedinečným zárodkem.

Pokud tato fikce padne, zhroutí se celý systém.

Již na počátku 20. století (a dříve) se objevilo další paradigma
nemoci. Bylo to popsáno jako „holistické“. Asi to není nejlepší
označení. Ale myšlenka byla: podívejte se na celé tělo, na celého
člověka. Nahlížejte tělesné procesy jako propojené a
související. Chápejte nemoc a zdraví v těchto širších pojmech. Zahrňte
vlivy prostředí – základní hygiena, znečištění, toxické chemikálie,
strava, vzestup střední třídy z chudoby.

Tady je potřeba něco objasnit. Holistické paradigma je velmi obtížné
převést do skutečného léčení. To bylo vždycky. Byly navrženy tisíce
metod. Mnohé z nich mají tendenci připomínat lékařskou strategii:
nacházet magická řešení, používat zkratky. Prodávejte je. Nárokování
dočasných řešení je trvalé.

Léčit tělo a člověka jako celek, včetně propojení těla a mysli – to není v
žádném případě snadné.

Proto se dříve nebo později mnoho lidí, kteří to odradí, uchýlí k
lékařským odpovědím a teorii bakterií.

Práce No-Virus Pioneers poskytuje naprosto zásadní protilátku proti
této kapitulaci.

Protože před čím lidé kapitulují? Před pohodlnou fikcí, že viry jsou
všude a způsobují různá onemocnění. Praktickou fikcí bylo, jak viry
vůbec vznikly:
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Lékaři nedokázali své pacienty vyléčit. Hledali tedy „něco, co
chybělo“. Díra v jejich hypotézách. A tvrdili, že to našli.

Drobné částečky, které nikdo nikdy neviděl. Že se nikdy nikdo
neizoloval. “To je klíč.” To je ten velký objev.“ Byla to samoúčelná
pohádka. Výmluva pro selhání léčby.

Podnítilo to miliony úsilí ujistit každého, že viry jsou
skutečné. Marketing působí jako věda.

Kde byly tyto viry objeveny? V soukromých laboratořích. Žádný civilista
není povolen. Dveře zamčené. Pouze odborníci mohli porozumět
detailům jejich vlastní izolace drobných částic.

Částice fantazírovala o existenci.

Ve skutečnosti se zde díváme na kouzelný mýtický příběh. Výzkumní
rytíři (lékaři, badatelé) hledají neviditelný dračí předmět, který
paralyzuje obyvatelstvo. Tito hrdinové ho nakonec obklíčili, izolovali a
začali decimovat i všechny jeho varianty.

Ale skutečný konec tomuto příběhu nyní přináší rostoucí počet
nezávislých výzkumníků, kteří dokazují, že neviditelný dračí objekt
nebyl nikdy obkroužen, identifikován ani izolován.

Místo toho takzvaní výzkumní rytíři vymysleli myšlenku předmětu od
začátku.

To je to kouzlo. Kejkle. To je mýtus. Tajné laboratorní postupy, které se
po odhalení ukáží jako domněnky, které se snaží dokázat. Také známé
jako kruhové myšlení.

Celý příběh se rozpadl.

https://stranapro.cz/
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Tímto srovnáním prozatím končím. Skupina elitních výzkumníků tvrdí,
že 49 bilionů světelných let od Země je žhnoucí hvězda velikosti
Mléčné dráhy. Uprostřed této hvězdy, pohřbené v nadpřirozené klenbě,
je maličký, droboučký fialový muž se zelenými prsty a oranžovými
vlasy, který způsobuje veškerou neplechu a zkázu, která koluje
vesmírem. On je tam. Byl „izolovaný“.

Vzhledem k tomuto neuvěřitelnému příběhu, čekali byste, opravdu
očekávali, že by mohl existovat nějaký druh testu, který by prokázal
existenci tohoto malého muže?

Může být nějaký test autentický?

Pokud jde o pohádku o divokém viru, díváme se na důkazy existence a
izolace, které je třeba zlepšit, aby byly akceptovány?

Nebo se místo toho díváme na drobného fialového muže, o jehož
existenci neexistují vůbec žádné možné důkazy?

Protože ten příběh je tak absurdně pobuřující.

Myslím, že máme co do činění s malým fialovým mužem. A toto by
mohla být další kapitola ve Zjevení bez virů:

Původní vynález virů byl tak šílený, že jakýkoli takzvaný důkaz bude
kruhový, nesmyslný a marný.

Není čeho dosáhnout.

Zůstaňte naladěni.

 
 


